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Versie: clubs  

Verslag 
 
Aanwezig: E. De Vogelaer, J. Jacobs, G. Follens, W. Nys, L. Verlaenen, L. Van De Sande, M. Boels, P. 
Thys, M. Seminck,  E. Chevrolet, L. Peetroons, M. De Vylder, P. Vanhoovels, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: S. Vermeulen, X. Rondas, M. Lambrecht, B. De Brabandere, W. Muller 
Afwezig: / 

1 Sport 

1.1 Beleidsplan 2017-2020  

Paula Vanhoovels woont de vergadering bij om eventuele vragen omtrent het beleidsplan te 
beantwoorden. 
Het werd opgemaakt op basis van de structuur van de nieuwe website met dezelfde grote blokken. 
P. Thys betreurt het feit dat de RvB, die in principe bevoegd is om beslissingen te nemen omtrent 
beleid, dit beleidsplan niet eerder als agendapunt van de RvB heeft kunnen bespreken. Intussen is 
alles ingediend bij Sport Vlaanderen en het staat nu pas op de agenda. 
 
Paula benadrukt ook dat dit beleidsplan hoofdzakelijk is opgesteld op basis van de visieteksten die 
zijn opgesteld door de werkgroepen. 
 
Ludwig voegt hier nog aan toe dat de timing van Sport Vlaanderen en die van de Vlaamse Atletiekliga 
helaas niet samen lopen. In de nieuwe visie omtrent ‘organisatie & structuur’ is opgenomen dat de 
RvB hiervoor een volledige dag samenzit. 
 

1.2 Beleidsplan Topsport 2017-2020  

Max bevestigt dat de timing inderdaad ongelukkig is. 
Bovendien heeft hij het beleidsplan Topsport zodanig opgesteld dat dit nog voor herwerking vatbaar 
is. 
 

1.3 Topsportactieplan Vlaanderen 2017-2020 

Paul Thys is niet akkoord met een aantal passages in de tekst. Deze tekst is echter opgemaakt door 
de overheid waardoor de Vlaamse Atletiekliga dus niet in de mogelijkheid is om hier aanpassingen aan 
te doen. 
 

1.4 Evaluatie afgelopen wedstrijden 

Er zijn geen specifieke wedstrijden geweest die besproken dienen te worden. 
 

1.5 Paasstage 2017 

M. Boels vraagt naar de stand van zaken.  
Max laat weten dat de planning van een groot aantal atleten al binnen zijn en dat hij al heeft 
samengezeten met de kwaliteitsmanagers.  
De filosofie om de elitestage ietwat los te koppelen van de open federale Paasstage zal vermoedelijk 
een overgangsjaar kennen vermits niet alle elites in de mogelijkheid zijn om in de voorziene periode 
mee te gaan. 
Vermits dit nieuw is zal er dan ook met enige flexibiliteit mee worden omgegaan. 
 

1.6 Rapportering JSF 2016 

De volledige rapportering werd doorgestuurd naar de RvB + clubs. De clubs kunnen op basis hiervan 
zichzelf ook situeren in het Vlaamse landschap qua jeugdwerking. 
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Het reglement van het JSF is licht aangepast in het volgende beleidsplan, voornamelijk bedoeld om 
het drop-out cijfer te doen dalen. Ook nieuw is dat de clubs beloond worden voor nieuwe 
gediplomeerde trainers. 
 
Kids’Athletics is uit het JSF gehaald omdat hierover nog geen duidelijkheid bestaat naar de toekomst 
toe. De Kangoeroes tellen wel nog mee voor het totaal aantal leden. 
Ludo Van De Sande betreurt dat de trainers voor Kangoeroes ook niet meer meetellen en vind dat zij 
die een Multimove attest hebben toch wel het beste bekwaam zijn om aan deze categorie training te 
geven. 
Paula verklaart dat het Multimove attest volgens de VTS niet erkend wordt als erkend trainersdiploma 
en dat dit doorgetrokken is in het JSF-reglement. 
Zij is echter ook van mening dat dit niet helemaal correct is en noteert deze bemerking zodat in het 
JSF-reglement de Multimove -trainer voor de VAL wél een erkend attest is en daardoor dus ook in 
aanmerking komt voor subsidie uit het JSF. 
 
Paula neemt de vaststellingen die naar voren komen uit deze rapportering ook mee naar de 
clubbezoeken die zij doet. Op deze manier weten de clubs ook wat de eventuele werkpunten zijn. 

  

2 Beleid 

2.1 BAV voorbereiding 

Iedereen heeft inmiddels de agenda gekregen via mail. 
Deze is relatief eenvoudig: eerst wordt het strategisch project uitgelegd (+uitleggen wat ‘Goed 
Bestuur’ is). Vervolgens zullen de verschillende stemmingen aan bod komen voor HR en Statuten + de 
amendementen. 
 
Eddy en Michel herhalen dat het juridisch incorrect is om gewogen te stemmen voor Statuut-
aanpassingen. Hiervoor geldt de wettelijke regel: 1 stem per club. 
 
Het strategisch project zal voorgesteld worden door Ludwig. Hij gaat er vanuit dat de voorzitter van 
de federatie de stemming zal voorzitten. 
Luk vindt dat op zijn minst de voorgestelde aanpassingen door RvB ook door een RVB-lid moet 
voorgesteld worden. 
Eddy De Vogelaer zal de voorstelling van de stemmingen op zich nemen. 
 
Iedereen is voorstander om op voorhand te communiceren aan de clubs hoe er gestemd zal worden 
tijdens deze BAV. Ludwig gaat zeker akkoord om dit te doen van zodra de RvB hierover een beslissing 
heeft genomen. 
 
De stemming zal via naamafroeping gaan, tenzij het duidelijk is via handopsteking. (aan de hand van 
gekleurde kaarten: GROEN (=ja), ROOD (=neen) en WIT (=onthouding). 
 
samengevat: 
Ludwig stelt het project voor. 
Eddy stelt de stemming voor. 
Ludwig maakt nu ook de blokken in het HR waarover gestemd zal worden en de oefening voor de 
structuur van stemming en stuurt dit naar de rvb alvorens dit te communiceren naar de clubs. 
 

3 Administratie 

3.1 Toekenning zomerkampioenschappen 2017 

• KVV Masters (KAPE of DCLA) 

KAPE: 0 
DCLA: 10 
 
DCLA (Kessel-Lo) is verkozen. Josefien brengt hen op de hoogte. 

 

• Voorstel organisatie BK 100km binnengekomen:  

Joeri Schepers heeft een aanvraag ingediend (voorziene datum: zondag 4 juli in Aalter 
via DEIN). 
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Voor de RvB van de VAL is dit in orde maar de LBFA moet verwittigd worden! (+ Léo 
Lefèvre ook in kopie!) Pas nadat de LBFA verwittigd is, Joeri Schepers verwittigen. 
 
Luk Verlaenen stelt nog in vraag waarom we voor dit kampioenschap op de weg geen 
insteekbedrag vragen en voor andere? Dit is een discussie voor de KBAB. 
 

 

3.2 Communicatie 

Paul Thys vindt ook dat er minder punten op de RvB-agenda moeten staan, maar wanneer er 
agendapunten worden voorgesteld willen zij wel antwoord krijgen.  
 

3.3 Aanvaarding JMTM bij de VAL  

Indien de voorgestelde penningmeester vervangen wordt, gaat de VAL akkoord met de aanvaarding 
als nieuwe atletiekvereniging bij de VAL. Hij is immers momenteel nog aangesloten bij VMOL 
Josefien communiceert aan JMTM. 
 
VMOL zal ook verwittigd worden dat JMTM aanvaard is onder bovenstaande voorwaarde. 
Vervolgens zal dit ook gepubliceerd worden in de off. berichten! 
 

4 Verslagen 

4.1 Raad van Bestuur 24/10  

Geen bemerkingen aan het verslag! Goedgekeurd 
 

4.2 Provinciale verslagen 

• Oost-Vlaanderen 4/10 + 8/11  

4/10: PCO is vragende partij om de steeplewedstrijden in de zomer beter te spreiden over de 
verschillende provincies. Men vraagt ook om te proberen vermijden dat er kort voor een 
kampioenschap steeplewedstrijden gepland worden. Men zou ook kunnen overwegen om 
grensoverschrijdend te werken (interprovinciaal).  
Ook te bekijken voor 10.000m, hamer,… (dus alle ‘Open’ PK’s) 
 
8/11: tussen Oost-en West-Vlaanderen loopt momenteel een voorstel om te bespreken tijdens de AV’s 
om kleinere PK’s alternerend samen in te richten. 
 

• Vlaams-Brabant 13/10 + 10/11  

Mia Lambrecht is verontschuldigd. 
 

• Limburg 22/9 + 27/10 

PCL heeft een bijscholing voor fondsenwerving moeten annuleren door te weinig interesse. (8 
inschrijvingen i.p.v. de minimum gevraagde 15) 
Volgens Mieke Seminck is dit zonde van het geld vermits de VAL dit wel moet betalen aan Dynamo. Er 
moet dus nagekeken worden of er in de clubs geen experten zijn die deze bijscholingen ook zouden 
kunnen geven. 
Verder geen bemerkingen. 
 

• West-Vlaanderen 20/10 + 17/11  

20/10: de PK’s werden toegekend.  
17/11: AV gaat door op 21/1 te Torhout. Kalendervergadering op 8/12. 
 
Vraag naar de RvB om de uitnodiging voor de commissies ook naar de PC-secretariaten te sturen.  
Vanaf nu moeten alle PC-secretariaten ook in kopie staan van uitnodigingen voor 
commissievergaderingen. 
 

• Antwerpen 2/9 

W. Muller is verontschuldigd. 
 

4.3 VCJ 13/10 + 17/11  
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13/10: 
Op een JM mogen Miniemen wel samen met de Cadetten polsstokspringen. Op een OMJ niet. 
Vergoeding voor juryleden: VAL en LBFA hebben elk een eigen systeem qua verloning. Op BK’s wordt 
de verloning van de VAL gehanteerd. 
 
17/11: 
Voorstel om een nieuw soort juryleden in het leven te roepen, genaamd ‘clubjuryleden’. E. Chevrolet 
zegt dat de benaming in feite ongelukkig is. Dit zou beter ‘hulp-jurylid’ zijn, zo kunnen ze ook in 
geval van nood in een naburige club helpen. 
Eddy stelt voor om dit zeker uit te proberen. 
Mieke Seminck vraagt of er een brochure of basisdocument gemaakt zal worden met het overzicht van 
de taken of de minimum te kennen ‘leerstof’. Hiermee bedoelt ze dat dit document voor alle 
lesgevers in de verschillende provincies hetzelfde zou moeten zijn. 
 

4.4 Aanduidersvergadering 4/10 

4 van de 5 aanduiders stoppen ermee. 
Er wordt gevraagd wat een oplossing zou kunnen zijn of wat men hieraan zou kunnen doen. 
Er wordt een financiële tegemoetkoming voorgesteld. 
 
Mieke Seminck vraagt of een aanduider altijd aanwezig moet zijn op PC-vergaderingen want hierdoor 
is recentelijk in Oost-Vlaanderen een kandidaat afgehaakt. De meerderheid van de RvB vindt dat dit 
niet moet.  
Vanuit West-Vlaanderen komt de bemerking dat de aanduidingen voor kampioenschappen veel te laat 
binnenkomen en de prov. aanduider hierdoor laattijdig nog juryleden moet afstaan en nog 
aanpassingen moet doorvoeren. Dit maakt hun werk er niet eenvoudiger op. 
 
De voorzitter is zeker geen tegenstander van een financiële vergoeding. Van alle operationele 
medewerkers zijn de aanduiders toch de personen die het meest recht hebben op een vergoeding. Dit 
komt op de agenda van DC! 
 
Vragen aan An Van Honsté of zij de aanduidingen voor de winterkampioenschappen al ontvangen 
heeft van G. Struys en zoniet, dat hier uitdrukkelijk naar gevraagd wordt. 
 
Tevens de vraag of de vergoeding van gewone juryleden van €7,5 naar €10 gebracht kan worden. 
Eddy De Vogelaer is hier geen voorstander van. Er zou beter bekeken worden of er op sommige 
meetings niet te veel juryleden worden aangeduid. 
 

4.5 Verslag vergadering B-meetings 14/11 

Er is een vergadering geweest met de organisatoren van B-meetings op 14/11. 
Men heeft de evaluatie gemaakt van het voorbije jaar: kwalitatief goed tot zeer goede meetings 
ondanks de soms ongunstige data. 
 
Data voor het nieuwe jaar zijn vastgelegd. De doelstellingen van iedere organisatie zijn bepaald. 
 
Men stelt voor om de benaming “B-meeting” te wijzigen in “Flanders Classics”. RvB gaf zijn akkoord. 
Op de website van de VAL staat momenteel een overzicht van de FC, maar niet van de B-meetings. 
Zij vragen om dit er ook bij te zetten. RvB vraagt de aanpassing van de website in die zin. 
 
Men vraagt of de mogelijkheid bestaat dat wanneer een Flanders Classic-organisator overeenkomt 
met een FC-organisator omtrent de bescherming, dat de vooropgestelde beschermingsregels hierdoor 
aangepast kunnen worden. RvB gaat hiermee akkoord. 
 

4.6 Verslagen KBAB  

Paul Thys betreurt dat deze verslagen zeer laat doorgestuurd worden. Ludwig legt uit dat de traditie 
is dat de verslagen pas verstuurd worden na goedkeuring op de volgende KBAB-vergadering. Hier zit 
echter soms maanden tussen waardoor de communicatie (ook tussen VAL/LBFA) niet optimaal 
verloopt. 
Men zal bekijken of dan op zijn minst al de Franstalige versie vroeger verspreid kan worden. 
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5 Varia 

• Ludo VDS: afwezigheid TSS-atleten op de CC Roeselare: 
Paul Thys laat weten dat een deel van de TSS wel heeft meegedaan in Roeselare. (de 
Junioren) 

• Aanstelling F. Oliva als kwaliteitsmanagers meerkamp-springen 
 

 


